

## Mødereferat

Mødet	
<b>Dato og tidspunkt:</b> 04-09-2018	<b>Agenda:</b> <ul style="list-style-type: none"><li><input type="checkbox"/> Hegn – Næste step</li><li><input type="checkbox"/> Bank – ændring efter formandsskifte</li><li><input type="checkbox"/> Eng</li><li><input type="checkbox"/> Kontingent</li><li><input type="checkbox"/> Status for kloaksag / For</li><li><input type="checkbox"/> Evt.</li></ul>
<b>Formål:</b> Bestyrelsesmøde grundejerforeningen Lassensminde	
<b>Deltagere:</b> Thomas Høimark Jette Thor Nielsen Rolf Snekkerup Paul Thalund Sanne Brendstrup Pedersen	
<b>Afbud:</b>	
<b>Referent:</b> Sanne Brendstrup Pedersen - DSV	
<i>Referat er godkendt af alle deltagere pr. mail.</i>	
<b>Hegn – Næste step:</b>	<p>Bestyrelsen gjorde status efter afholdt dialogmøde i Juni, hvor medlemmerne var indbudt til en snak om hegn og regler. Det var et godt og konstruktivt møde, hvor alle fik mulighed for at tilkendegive deres holdninger og argumenter. På mødet var der flere, som argumenterede for at reglerne i deklARATIONEN var forældet og der var flere punkter, som ikke blev overholdt i området.</p> <p>Bestyrelsen blev på bestyrelsesmødet enige om at gældende regler skal overholdes. Bestyrelsen fastholder hegnet på Egevænget 1 er ulovligt.</p> <p>Dernæst blev vi enige om, at nedsætte en arbejdsgruppe, hvor man vil gennemgå deklARATIONEN, og komme med forslag om ændringer til denne. Efterfølgende skal det op på generalforsamling, inden bestyrelsen går i gang med den juridiske del. Jette, Rolf og Sanne deltager i denne gruppe. Sanne laver forslag til invitation til dette.</p>
<b>Bank:</b>	Thomas afleverer kort til Sanne. Jette og Sanne tager i banken fredag.
<b>Eng:</b>	Engen bliver slået inden for den næste uge, og området nede ved engen bliver ligeledes taget denne gang. Det fine sommervejr og den tørre sommer har forsinket etablering af engblomster på engen. Lars Thor Nielsen sørger for at det bliver gjort i løbet af efteråret.

## Mødereferat

<b>Kontingent:</b>	Igen i år alt for mange som har glemt at betale kontingent. Argumentationer omkring at ikke have fået en opkrævning mv. kommer retur efter rykkerskrivelse. Facts er at vi ikke har ændret procedure vedr. dette. Næste halvdel af medlemmerne har ikke betalt, og efter rykkerskrivelsen mangler der forsat 11 som mangler. Rykker 2 bliver sendt ud, i håb om at vi så kommer i mål. Alternativ bliver det sat i regnskabet som restance. Det er utroligt tidskrævende for bestyrelsen, og vi tilskynder at medlemmerne er mere obs på dette i årene frem.
<b>Status Kloakker /Fors:</b>	Status er at trods rykker, så vi fortsat ikke hørt fra Fors eller Roskilde Kommune. Vores nabo forening, Stendyssen har heller intet hørt endnu.
<b>Evt.:</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- Mail fra Engvej 8 vedr. etablering af hegn. Sanne sender svar pr. mail, med henvisning til regler og foreslår man kontakter kommunen, da det ligger ud til skole stien.</li><li>- Sankt Hans blev desværre aflyst i år, men da et par ildsjæle har trukket sig tilbage fra arrangementet efter mange år, så er der flere opgaver, som skal deles ud. Vi bliver nød til som bestyrelse, at tage stilling til om det er noget vi kan deltage i, ellers må vi melde klart ud, at vi ikke ønsker at være en del af arrangementet.</li><li>- Nye vedtægter har åbnet mulighed for udsendelse af info pr. mail. Der skal laves en info om dette. Sanne laver forslag.</li><li>- Dåstrup skole har været omtalt vedr. ændringer af årgange eller lukning. Sidste nyt er at der bliver samlet ledelse mellem Dåstrup og Peder Syv, så vi afventer. Men vi skal være obs på at der noget som kan påvirke huspriser mv.</li></ul>
<b>Møde næste gang:</b>	09-10-2018 kl. 19.30 / Engvej 18

Projektplan	Resultat	Hvornår	Opfølgning

## Mødereferat
